
Table D2a - Number of Authorised Unit Trusts and Mutual Funds - Hong Kong domiciled

表 D2a - 認可單位信託及互惠基金數目- 香港註冊
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產基金5 小計 基金 認可基金數目

Dec-24 169 203 111 77 50 164 1 n.a. 16 791 163 954

Sep-24 165 202 112 73 52 165 1 n.a. 17 787 161 948

Jun-24 165 206 111 67 49 164 1 n.a. 18 781 163 944

Mar-24 165 203 111 67 50 156 1 n.a. 12 765 161 926

Dec-23 162 204 113 62 50 154 1 n.a. 12 758 156 914

Sep-23 172 205 112 59 50 156 1 n.a. 12 767 156 923

Jun-23 171 204 110 56 47 155 1 n.a. 12 756 152 908

Mar-23 173 206 112 49 48 160 1 n.a. 12 761 152 913

Dec-22 170 209 113 46 48 163 1 n.a. 11 761 150 911

Sep-22 168 203 111 42 46 158 1 n.a. 9 738 144 882

Jun-22 167 201 110 40 46 154 1 n.a. 9 728 140 868

Mar-22 174 199 110 37 41 152 1 n.a. 9 723 143 866

Dec-21 175 198 110 36 41 150 1 n.a. 8 719 146 865

Sep-21 174 199 111 36 38 141 1 n.a. 6 706 146 852

Jun-21 166 198 108 35 38 139 1 n.a. 6 691 147 838

Mar-21 165 201 109 33 37 136 1 n.a. 6 688 147 835

Dec-20 154 198 104 30 39 134 1 n.a. 6 666 144 810



Mar-23 358 774 155 12 3 25 n.a. 1 1 1,329 88 1,417

Dec-22 362 773 150 12 3 25 n.a. 1 1 1,327 86 1,413

Sep-22 360 759 147 12 3 25 n.a. 1 1 1,308 85 1,393

Jun-22 358 756 144 12 3 24 n.a. 1 1 1,299 83 1,382

Mar-22 358 757 142 14 3 24 n.a. 1 1 1,300 81 1,381

Dec-21 356 759 136 15 3 24 n.a. 1 1 1,295 80 1,375

Sep-21 357 747 136 15 3 36 n.a. 1 1 1,296 82 1,378

Jun-21 354 759 136 16 3 42 n.a. 1 1 1,312 82 1,394

Mar-21 348 754 137 16 3 41 n.a. 1 1 1,301 81 1,382

Dec-20 347 758 136 16 3 41 n.a. 1 1 1,303 81 1,384

3.之前被列為 “多樣化基金”

3. Presented as "Diversified" previously

Source:  Securities and Futures Commission 資料來源：證券及期貨事務監察委員會

4. Including equity, fixed income and/or money market index tracking 

funds, exchange-traded funds and leveraged and inverse products.

5. From 30 June 2024, commodity and/or virtual asset funds, exchange-

traded funds and/or leveraged and inverse products (whether actively 

managed or index tracking) have been re-categorised under this fund 

type. Corresponding adjustments have been made to the relevant 

historical figures.

4.包括股票、固定收益及╱或貨幣市場指數追蹤的基金、交易所買賣基金和槓
桿及反向產品。
5.自2024年6月30日起，商品及╱或虛擬資產的基金、交易所買賣基金及╱或槓
桿及反向產品（不論是主動型基金或指數追蹤基金）獲重新歸類至此基金類別
。我們已對有關過往數字作出相應調整。

1. From 31 December 2021, fund of funds (excluding feeder funds) have 

been re-categorised into other types of funds based on the underlying 

exposure of their investment strategies. For comparison purposes, similar 

adjustments have been made to the number of funds of certain fund types 

as at 31 December 2020, 31 March 2021, 30 June 2021 and 30 

September 2021 respectively.

2. From 31 December 2021, feeder funds have been separated from the 

previous “Fund of funds” category. For comparison purposes, similar 

adjustments have been made to the number of feeder funds as at 31 

December 2020, 31 March 2021, 30 June 2021 and 30 September 2021 

respectively.

1.由2021年12月31日起，基金中的基金（不包括聯接基金）已按其投資策略
涉及的相關投資，重新分類為其他種類的基金。截至2020年12月31日, 

2021年3月31日, 

2021年6月30日及2021年9月30日的某些基金種類的基金數目已作類似調整，
以供比較之用。
2.由2021年12月31日起，聯接基金不再納入之前的“基金中的基金”分類。截至
2020年12月31日, 2021年3月31日, 

2021年6月30日及2021年9月30日的聯接基金數目已作類似調整，以供比較之
用。




